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ПРОДУКТЫ / МАШИНЫ
Silica in Glass High purity, crystalline silica sands with consistent size distribution, low levels of iron and good refractive elements offer more uniform
batch chemistry for greater control over critical quality parameters like viscosity, colour and clarity. Such quality sands are ideal for the production of
container glass, tableware and special glassware and are available from AMA. Silica flours derived from our high purity industrial quartz feed stock are
well suited for the manufacture of fibre glass and continuous glass filament production. We produce special chemically pure silica flours containing low
alkalis for the manufacture of TFT/ LCD glass. Feldspar in Glass Feldspars are used as fluxes in glass production to optimise energy consumption and
improve viscosity. They are available in the soda and potash forms or as the feldspathic mineral, nepheline syenite. We carry out quality control for
particle size distribution, chemical analysis, vitrification and fired colour to ensure product consistency.
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Адресный материал, который Вы распечатали, является авторским правом и принадлежит Компании или третьему лицу ее
Маркетинговой Службы, и все права сохранены. Любой Пользователь, который получает доступ к такому материалу, может делать
это только в целях личного пользования, и использование такого материала представляет исключительный риск для
Пользователя. Перераспределение или другая коммерческая эксплуатация такого адресного материала запрещены. Где такой
адресный материал обеспечен третьим лицом, каждый Пользователь согласен соблюдать и быть связанным с определенными
условиями использования, относящимися к такому материалу новостей. Glass Global не представляет и не подтверждает точность
или надежность любой информации, содержащейся на любых адресных или внешних веб-сайтах, упомянутых в этой распечатке.
www.glassglobal.com - Международный Портал для Стекольной Промышленности - OGIS GmbH

powered by www.glassglobal.com


